
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-21-460553 

Zaaknummer Z-20-133064 

Naam raadslid B. de Jong, R. Manshanden 

Fractie Morgen! en GroenLinks 

Onderwerp Raadsvragen Morgen! Inkoop jeugdhulp 

Datum waarop de vraag is gesteld 16 november 2021 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Twee maanden geleden publiceerde het Programma Inkoop en Aanbesteden Sociaal Domein in 

samenwerking met het Nederlands Jeugd Instituut 15 kwaliteitskaders die gemeenten in Nederland 

kunnen gebruiken om de kwaliteit van verschillende vormen van jeugdhulp te monitoren.  

Groot voordeel van het gebruik van deze landelijke kaders is dat zorgaanbieders hierdoor in alle 

gemeenten waarin zij werkzaam zijn aan dezelfde criteria moeten voldoen en dezelfde gegevens 

kunnen aanleveren ter verantwoording van de kwaliteit van de door hen geleverde hulp. Uit 

onderzoek in 2019 bleek dat zorgorganisaties nu tot wel 35% van hun tijd kwijt zijn aan 

administratieve taken. 

De fractie van MORGEN! heeft in het verleden al vaker aandacht gevraagd voor het terugdringen van 

administratieve lasten bij (jeugd)zorgaanbieders, ook in (boven)regionaal verband. Vandaar dat wij 

de volgende vragen hebben. Deze zelfde vragen zijn ook ingediend in de andere 17 gemeenten in 

Noord-Holland Noord.  

 

1.  Bent u bekend met de nieuwe kwaliteitskaders van het Programma Inkoop en 

Aanbesteden Sociaal Domein?  

 

antwoord   

2. Bent u bereid deze te (gaan) gebruiken bij de inkoop van jeugdhulp? 

Antwoord  

3. Welke aanvullende eisen op het gebied van kwaliteit en/of verantwoording stelt onze 

gemeente op dit moment aan jeugdzorgaanbieders? 



 

 

Antwoord  

4. Bent u bereid deze aanvullende eisen te laten vervallen en de kwaliteit van de 

geleverde zorg enkel nog te toetsen aan de hand van deze landelijke kaders? Zo nee, 

waarom niet? 

Antwoord  

5. Bent u bereid om hier ook met uw collega’s in de regio dan wel in bovenregionaal 

verband het gesprek over aan te gaan teneinde te komen tot één kwaliteitskader en 

verantwoordingsprotocol voor jeugdzorg in heel Noord-Holland Noord? Zo nee, waarom 

niet? 

Antwoord  

 

 


